
Záznam 
 

z Redakčnej rady časopisu LAMAČAN, konanej dňa  3. mája 2007  
na MÚ Lamač 

 
 
Prítomní:  
 
JUDr. M. Bartovič,  M.Čambalík, M.Pikulíková,  JUDr.J.Ondrišová, Ing.D.Valentovič, CSc., 
Mgr.Ing.Olekšák, Mgr.T.Sukopová, Ing.R.Stráňava, Mgr.J.Servanský, Ing.C.Danišová,  
J. Kralovič, P.Šoula, B.Veselá 
 
Ospravedlnení: M. Slušný 
 
Program: 
 

1. Zahájenie 
2. Zhodnotenie ostatného čísla  Lamačan 4/2007 
3. Obsahová stránka najbližšieho čísla 5/2007 
4. Návrhy a rozdelenie tém čísla 6/2007 
5. Rôzne 

 
 
 
 
K bodu 1 
 
Redakčnú radu otvoril a viedol JUDr. Bartovič – predseda redakčnej rady. 
 
K bodu 2 
 
K číslu Lamačana 4/07 sa rozvinula rozsiahla diskusia.  

- JUDr. Bartovič – pripomienky: 
- - nie je uspokojivá situácia s vychádzaním časopisu na koniec mesiaca a tým neskoré 

doručovanie občanom. 
- - bola porušená zásada podľa Štatútu Lamačana. Článok Ing. Olekšáka bol uverejnený 

napriek tomu, že prišiel neskoro po uzávierke. Nemalo sa to pripustiť. Tým došlo 
k zdržaniu vydania časopisu. Nebola uverejnená reakcia Ing. Šramka na článok Ing. 
Olekšáka. Považuje to na neprípustné porušenie štatútu. Zadaním do tlače je poverený 
predseda RR a nie starostka. RR tým stráca akúkoľvek funkciu.  Ak si starostka chce 
osobovať kompetenciu čo sa týka Lamačana musí to schváliť zastupiteľstvo. Článok 
bez reakcie nemal byť vydaný. 

- Treba zabezpečiť aby predseda RR mal prekladané všetky príspevky, ktoré majú byť 
uverejnené. Požaduje, aby bola dodržiavaná uzávierka. Pokiaľ má MÚ príspevky, tiež 
musia byť dodané do stanovenej  uzávierky. Je nemožné, aby do tejto činnosti 
zasahoval MÚ. Ak má byť ako predseda zodpovedný za Lamačana je potrebné 
dodržiavať Štatút. Príkazy starostky vo veci Lamačana ignorovať! 

- Ak sa článok niekoho dotýka, ten by mal mať priestor na vyjadrenie. 



- M. Čambalík -  vydanie sa zdržalo z dôvodu, že sa dva dni čakalo na reakciu Ing. 
Šramka. Vyjadrenie Ing. Šramka dodané  nebolo. Časopis bol pripravený na tlač 
a vykonanie zmien by znamenalo navýšenie ceny o najmenej 4 tis. Sk. 

- JUDr.Ondrišová potvrdila, že v minulosti bolo prijaté rozhodnutie, že má byť 
poskytnutý priestor na reakciu. 

- Ing. Valentovič -  o poskytovaní priestoru na reakcie sa rokovalo na MZ. Princípy by 
sa mali dodržiavať. Článok nebol predložený na posúdenie a Ing. Olekšák v ňom 
uviedol svoje subjektívne názory. Článok mal informovať o rozpočte, v tomto znení 
ho považuje za nepatričný.  

- M.Pikulíková – na články by sa malo reagovať až v nasledujúcom vydaní Lamačana. 
Ako je možné, že Ing. Šramko vedel o obsahu článku, a členovia RR nie. 

- Ing. Olekšák – nechápe prečo sa robí okolo článku rozruch – uverejnenie článku bolo 
vopred avizované. Článok Mgr. Čačíkovej v RR riešený nebol a napriek tomu vyšiel. 

- M.Čambalík – pripomenul prítomným, že členovia RR sa majú podieľať na tvorbe 
mesačníka Lamačan. Do spolupráce zapojili Ing. Danišová a J. Kralovič. Na veľmi 
dobrej úrovni je spolupráca s tajomníčkou RR.    

 
Na záver tohto bodu odsúhlasila RR návrh predsedu RR JUDr. Bartoviča, aby bol mesačník 
Lamačan pred tlačou poskytnutý k nahliadnutiu predsedovi RR JUDr. Bartovičovi a JUDr. 
Ondrišovej. Zabezpečí tajomník RR B. Veselá. 
 
 
K bodu 3 
 
M. Čambalík podal informáciu o pripravovanom čísle mesačníka Lamačan 5/07: 
 
 

- Rozhovor s poslancom JUDr. Bartovičom (Dr.Akantis nezareagoval) 
- Urbariát  - J.Kralovič 
- Kúpalisko Lamač – M.Čambalík 
- Kriminalita v Lamači 
- Míľa pre mamičky – MC Obláčik 
- Reakcia Ing. Šramka na článok Ing. Olekšáka 
- Vyhlásenie súťaže – balkóny – JUDr. Ondrišová 
- Čriepky – Dr.Škorvanková 
- Veľkonočný futbalový turnaj – Mgr. Imrichová 
- Uznesenia z MZ – B.Veselá 
- Šibačková zábava – B.Veselá 
- Jubilanti – B. Veselá 
- Stavanie mája – B. Veselá 
- Oznamy: Kino, knižnica, plagáty – B. Veselá 
- Florián – B. Veselá 
- Foto z akcií – B. Veselá 
- Riadková inzercia – B. Veselá 

 
Uzávierka je dňa 10. mája 2007. 
 
 
 
 



K bodu 4 
 
Návrhy príspevkov do čísla 6/07 
 

- Osobnosť Lamača – p. Danel – prvý huslista – Ing. Danišová 
- Protihluková stena -  JUDr. Ondrišová, M.Čambalík 
- Satelit – M.Čambalík 
- Rozhovor s poslankyňou  Mgr. Čačíkovou – M.Čambalík 
- Upozornenie na veľkokapacitné kontajnery – Mgr. Kollárová – MÚ 
- Parkovanie v Lamači – Ing. Olekšák 
- Ohrozenie antény – Ing. Danišová 
- Lamačská brána – informácia – M.Čambalík 
- Akcia Deň matiek – foto – B. Veselá 
- Akcia Deň detí – foto – B. Veselá 
- Jubilanti – B. Veselá 
- Uznesenia z MZ – B. Veselá 
- Riadková inzercia – B. Veselá 

 
Poslankyňa M. Pikulíková navrhla, aby v každom čísla bola uverejnená informácia o použití 
financií z dotácií, ktoré boli poskytnuté MÚ jednotlivým subjektom.    
 
Predložiť zoznam subjektov, ktorým boli poskytnuté v r. 2007 dotácie – zabezpečí B. Veselá. 
 
Najbližšie zasadnutie RR je stanovené na dňa 31. mája 2007 o 17.00 hod. v zasadacej 
miestnosti MÚ Lamač na 1. poschodí. 
 
Uzávierka mesačníka Lamačan č. 6/07 je určená na dňa 7. júna 2007. 
 
 
  
Tým bol program vyčerpaný a zasadnutie RR ukončené.    
 
 
  
 
Zapísala: Blanka Veselá – taj. RR Lamačan 
 
 
Schválil: JUDr. Marek Bartovič – predseda RR  


